
Finansudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 11. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 157
Vil ministeren redegøre for, hvorfor man på finansloven for 2016 har opjuste-
ret antallet af forventede helårsindkvarteringer for asylansøgere i 2017, 2018
og 2019 i forhold til forslag til finanslov for 2016, når man samtidig har fast-
holdt den forventede tilgang?

Svar bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand
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